
Bestyrelsesmøde 

 
 

Dato: 18. maj 2022 
 
Klokken: 16:30 – 18:00 
 
Referent: Lone 
 
Ordstyrer: Charline 
 

Deltagere: Nanna, Sophie, Pia P, Helle O. 
og Lone 
 
 
Fraværende: Anna, Oluf, Charline, 
Dinesha, Rasmus. 
 
 
Gæster: 

Dagsorden 
 

Tid Referat 

1. 
Godkendelse af referat fra sidst 
 

  
Der er ikke indløbet kommentarer til 
referatet, så det er godkendt. 

2. Orientering v/ Lone 
 

 Ansættelsesprocessen, hvor er vi. 
Hvad gør vi. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 Ny styrelsesvedtægter på vej, disse 
kan få betydning for valgperiode. 

 
 
 
 
 
 
 

 Økonomi og Børnetal 
 
 
 
 
 
 

 Der har været orienteret om: 
 
Ansøgningsfristen er udløbet, vi kan 
konstatere at der evt kun har været en 
kvalificeret ansøger. 
Vi går nu efter at få genopslået stillingen. 
Men vi er i et hårdt marked hvor der på 
landsplan ikke er pædagoger nok. 
Vi kan risikere at efter endnu et opslag 
stadig ikke er kvalificerede ansøger – og her 
kommer vi til at se på om vi kan gøre noget 
andet. Den dialog må vi tage i 
personalegruppen Først og fremmest. 
Det kunne være at søge efter en erfaren 
medhjælper eller en PAU – med mulighed for 
at tilbyde vedkommende en pædagogmerit 
uddannelse. Ender vi der bliver vi internt i 
huset nød til at foretage omrokeringer, så 
der er en ligelig fordeling af pædagoger pr. 
barn. Det er ikke en beslutning vi tager nu – 
men det vil være rart at høre hvor 
Bestyrelsen stiller sig i denne sag. 
 
Der er ikke aftalt noget, da Bestyrelsen ikke 
er beslutningsdygtig 
 
 
Som før nævnt er der nye 
Styrelsesvedtægter på vej, i denne vil valget 
skulle foretages i 2. kvartal – hvornår denne 
vedtages endeligt ved jeg ikke og om der 
kommer en overgangsordning ift. 
nuværende valgperioder er ukendt men jeg 
skal nok orientere lige så snart jeg ved 
mere. 
 
Lige nu ser det ud til vi, når året er omme 
har haft gennemsnitligt 25,67 vuggebørn og 
41,83 børnehavebørn og det er det vores 
budget er opbygget omkring. Holder disse 
tal vil vi kunne afsætte omkring 125 – 
150.000 kr til legeplads reparationer/ 
forbedringer – vel og mærke uden at det 
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 Vi mangler at planlægge møder for 
2. halvår. Forslag: 30/8 og 8/11. 

 
 

 Medarbejdergrupperne er allerede 
nu varslet at de skal indgive 
høringssvar til budgetprocessen. 
men der er ikke planlagt noget ift. 
høring af bestyrelser – kommer 
måske men så kan vi måske 
planlægge et ad hoc møde? 
 

 Igen i år har vi udfordringer mht. 
børnenes ferier. Flere børn holder 
kun 1 max 2 ugers ferie, og rigtig 
mange holder uden for skoleferien, 
hvilket er forståeligt men træls for 
vores planlægning. 

 

skal berøre løn eller penge til inventar, 
beskæftigelse og aktivister med børnene. 
 
Forventningen er at disse beløb ikke slår til. 
I år og fremadrettet må vi prioritere 
anderledes og det vil være nødvendigt at vi 
kigger på, vist kommunens eneste 
institutions betalte frugtordning. Denne 
koster ca 6500,- måned og kan bare ½delen 
bruges på legepladsudbedringer er vi 
kommet langt. Vi tager dialogen under pkt 4. 
 
 
Datoerne er sat for at vi til mødet i august 
kan forberede forældremødet. 
Og i november kan vi forberede julefesten. 
 
Hvis der bliver en høringsrunde for 
bestyrelser og fristen ikke ligger, så vi kan 
behandle det på et ordinært møde, må vi 
indkalde til et ekstra kort møde. 
 
 
 
 
Der orienteres om punktet og kan der også 
inkluderes noget i det skriv Bestyrelsen i 
forvejen er i gang med, vil det være 
kærkomment. 

3. 
Hvordan forholder vi os til 
beslutningsprocesser v/Dinesha 
 
HUSK medbring den udleverede 
Styrelsesvedtægt til dette punkt. 
 

 Udgår 

4.  
Kostpolitikken I Brumbassen, personalet 
har gjort sig nogle overvejelser om 
ændringsforslag og kunne godt tænke sig 
Bestyrelsens blik. v/ Helle., Pia (og Lone)  
Link til den nuværende kostpolitik er 
nedenfor. 
 

 Bevægegrundende for ændringer i 
kostpolitikken præsenteres, og også at der 
er nogle økokomiske bevæggrunde for at en 
ændring er nødvendig. 
Bestyrelsen er ikke beslutningsdygtig, så 
punktet må sættes på næste gang. 

5. 
Planlægning af Sommerfest, samt aftale om 
Hvem der åbner huset den lørdag 
fotografen kommer. 
 

 Nanna undersøger om hun kan være den der 
er her den 11/6. 
 
Umiddelbart tænker vi at rammen for 
sommerfesten er: Fælles buffet, hygge og 
kagekonkurrence. 
Bestyrelsen skal være praktiske grise og 
komme og rigge til i løbet af dagen. 
 

6.  
Bemanding og børnetal v/Charline 
 
Punkter er ikke uddybet, men et relevant 
bilag kan være 
Administrationsbilaget. Se nedenfor 
 

 Udgår 

7. 
Status på Bestyrelsesskriv til forældrene. 

 Uklart hvad status er. 
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 Der bør ifølge den snak vi havde omkring 
børns ferie, skrives noget her. Der er mange 
børn der kun har 1 – 2 ugers ferie. 

   
8.  
Eventuelt 

 - 

   
   
   
   

 
https://gribskov.dk/Media/8/9/administrationsgrundlag-dagtilbud-2019-ny.pdf  
 
https://brumbassen.aula.dk/sites/brumbassen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Kostpolitik.pdf  
 
https://gribskov.dk/Media/C/7/styrelsesvedtaegt-dagtilbud.pdf 

https://gribskov.dk/Media/8/9/administrationsgrundlag-dagtilbud-2019-ny.pdf
https://brumbassen.aula.dk/sites/brumbassen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Kostpolitik.pdf
https://gribskov.dk/Media/C/7/styrelsesvedtaegt-dagtilbud.pdf

